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Nyt fra formanden. 

Ros til genåbningen, forældrene har følt sig trygge. De har oplevet at de har fået informationer og er blevet 

opdateret. De havde en oplevelse af, at Troldehøj fulgte reglerne og at personalet gjorde meget for at give 

børnene så god en dag som muligt. Vi fik en kort snak om at vi havde fået en klage, som var sendt til 

forvaltningen, i stedet for at tage en snak med personalet. 

Hvordan åbner vi. 

Vi holder os til retningslinierne og åbner det vi må, alt efter hvordan retningslinierne ændres undervejs. Vi 

er alle i forældrebestyrelsen blevet enige om, at vi er ude på legepladsen og stadig med ture ud af huset. 

Det vil sige at vi siger stadig goddag og farvel ude og vi er ude hele dagen. 

Indkøringen af de nye børn er gået rigtigt fint, til trods for de omstændigheder vi har været underlagt. 

Der blev spurgt til sommerferie planer, da vi ikke kan hænge de sædvanlige sedler op. Susanne forespørger 

inde på facebook og der skal svares på stamkort.dk. 

Arbejdsdag og sommerfest. 

Vi udskyder arbejds dag til efteråret. 

Vi udskyder sommerfesten til en høstfest, som vil blive afholdt i september. Dato følger senere. 

Børnefestugen er aflyst  i år. 

SFO børnene. 

Vi skriver et brev og holder afslutning på fredag, næste uge. Galla festen vil blive afholdt efter 

sommerferien. 

Forældrebetalt bespisning. 

Det er forældrebestyrelsen, som står for at holde oplæg og afstemning i uge 25, 19-26. juni. Da to 

medlemmer fra bestyrelsen har ferie i den periode, vil vi undersøge om det er ok at afholde valg d. 17. juni. 

Bianca og Tea skriver et oplæg. 

Forældrene skal tage stilling til om vi skal fortsætte den nuværende ordning, hvor Anne Marie laver mad. 

Det vil dog kun være frokosten, forslag til pris lige pt. fra forvaltningen er 461 for frokosten. Tilkøb til 

morgen mad og frugt. (ca. pris for dette 100). Der er en lille tilføjelse til dette, der er siden mødet blev 

afholdt, blevet regnet på tallene og som det ser ud nu kan der blive ændringer. 

Hvis dette forslag ikke får flertal er alternativet at tilkøbe et måltid ude (samme pris som ovenfor) eller have 

madpakker med (egen udgift i hjemmet). 



Vi håber, at kunne holde møde samt afstemning d. 17. juni kl. 17. En stemme pr. familie og vi tænker som 

situationen er lige nu, at en voksen fra hver familie møder op. 

 

De styrkede pædagogiske læreplaner. 

Læreplanerne er sendt til bestyrelsen og til pædagogisk konsulent. Når de er blevet godkendt bliver de lagt 

på Troldehøjs hjemmeside. 

 

 


